
 

 

Vraag aan College van Burgemeester en Schepenen. 
 

De zogenaamde ‘infotainer’ van de Gemeente werd in gebruik genomen. Ondertussen zijn een 

deel van onze gemeenteraadsleden in de mogelijkheid geweest hieraan een bezoek te brengen. 
 
Wij stellen ons vragen bij de effectieve noodzakelijkheid van dit project en betwijfelen of deze 
uitgaven verantwoord zijn. Komt hierbij dat de staat waarin deze container verkeert allesbehalve 
optimaal is. Verroest onderstel, condensatie en schimmelvorming binnenin, matige kwaliteit van de 

foto’s, ... 

Als dit de uitstraling van de gemeente moet bevorderen lijkt het weinig professioneel aangepakt. 

Wanneer men bijvoorbeeld één van de deuren openzet verdwijnt het logo en de naam van de 

gemeente quasi volledig. Het ontwerp had nooit op die wijze mogen goedgekeurd worden.  
 
Concrete vragen : 

1) Waarvoor is de ‘infotainer’ specifiek bestemd? 

2) Wat is de totale en gedetailleerde kostprijs van dit geheel? Container, onderstel, ontwerpen, 
bedrukking, ... 

3) De gemeente beschikt niet over een vrachtwagen-trekker. Wat is de kostprijs van een 
individueel transport, zoals bv. reeds uitgevoerd door de firma Hertsens? 


